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Styrelsen har under året bestått av Thord Engström ordförande, Sune Näsmark kassör, Ulf 
Palmqvist, samt Erik Jönsson som suppleant. 

Styrelsen har haft 2 styrelsemöten. 

Förutom vanlig drift och underhållsarbete, så har verksamheten bestått av: 

Ledningsnätet: Eftersökning av vattenläckor eftersom vattenförbrukningen har varit fortsatt 
hög. I vinter ca 38–42 m3/dygn. En mindre läcka på norra delen på en abonnentledning 
återfanns och åtgärdades. 

Mätningar som sker löpande, visar på ett ökande läckage i nätet. Totalläckage på hela 
ledningsnätet var 2020 ca 1,14 m3/timme, dvs ca 27 m3/dygn. I dagsläget är detta 1,22–1,42 
m3/timme, dvs 29-34 m3/dygn. Det mesta av läckaget ca 50%, är på det gamla 4" 
gjutjärnsnätet inkl. abonnentledningar på detta. Men även söder om Bränna verkar det 
finnas läckor.  

Problem med trycket och flödet i Norra delen dvs ”Grubba”, har krävt många arbetstimmar. 

Vattenverken: Utbyte av tryckströmbrytare på övre tryckstegringsstationen. Gav mycket bra 
resultat då undre trycket höjdes och trycket blev stabilare för dom på ”toppen”.  

En tryckhöjning med 0,5 Bar har också gjorts på det undre trycket för vattenverket vid sjön. 
Innan 5,5–7,4 Bar. Nu 6,0–7,5 Bar 

Avloppsreningsverket: Inköp av Flockningskemikalie PAX Kemira XL100. 1st. IBC behållare. 

Provtagning – egenkontroll: Under året har 4 godkända vattenprover tagits och två 
godkända prover på avloppssidan. Vad gäller provtagning av vatten så har reglerna för detta 
ändrats igen. Nu görs detta hos konsument på både mikrobiologiska och kemiska 
parametrar. Medför att kostnaden kommer att öka igen. 

Bygdemedel: Vi sökte bygdemedel för utbyte av Sandfilter och installation av Finfilter i VV. 

Där fick vi nobben! Vi ansågs inte vara en allmännyttig förening? 

 

 

 

  


